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346 【站在基督我王一切應許】 

Listen to Midi 

 

(一)站在基督我王一切應許上，千萬億載，都要不住的頌揚，榮耀歸神！我要呼喊幷歌

唱，站立在神一切應許上。站立，站立，站立在神我救主一切應許上；站立，站立，站

立在神一切的應許上。 

 

(二)站在永不能背弃的應許上，每當懷疑、恐懼攻擊如風浪，靠著神的話語我必能歡唱，

站立在神一切應許上。站立，站立，站立在神我救主一切應許上；站立，站立，站立在

神一切的應許上。 

 

(三)站在我今可看見的應許上，寶血現在使我完全得釋放，基督釋放了我使我能歡唱，

站立在神一切應許上。站立，站立，站立在神我救主一切應許上；站立，站立，站立在

神一切的應許上。 

 

(四)站在基督我救主的應許上，愛的繩索將我聯祂永不放，靠著聖靈寶劍每天都剛强，

站立在神一切應許上。站立，站立，站立在神我救主一切應許上；站立，站立，站立在

神一切的應許上。 

 

(五)站在使我不跌倒的應許上，時刻聽從聖靈的呼召前往，救主是我一切，靠祂何安詳，

站立在神一切應許上。站立，站立，站立在神我救主一切應許上；站立，站立，站立在

神一切的應許上。 
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(1) Standing on the promises of Christ my King, thro' eternal ages let His praises ring, glory in the highest, I will shout 

and sing,standing on the promises of God. Standing, standing, standing on the promises of God my Savior;standing, 

standing, I'm standing on the promises of God. 

 

(2) Standing on the promises that cannot fail, when the howling storms of doubt and fear assail, by the living Word of 

God I shall prevail, standing on the promises of God. Standing, standing, standing on the promises of God my Savior; 

standing, standing, I'm standing on the promises of God. 

 

(3) Standing on the promises I now can see perfect, present cleansing in the blood for me; standing in the liberty where 

Christ makes free, standing on the promises of God. Standing, standing, standing on the promises of God my 

Savior;standing, standing, I'm standing on the promises of God. 

 

(4) Standing on the promises of Christ the Lord, bound to Him eternally by love's strong cord,overcoming daily with the 

Spirit's sword, standing on the promises of God. Standing, standing, standing on the promises of God my Savior; 

standing, standing, I'm standing on the promises of God. 

 

(5) Standing on the promises I shall not fall,list'ning ev'ry moment to the Spirit's call, resting in my Savior as my all in 

all, standing on the promises of God. Standing, standing, standing on the promises of God my Savior; standing, 

standing, I'm standing on the promises of God. 
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